



**Referat af menighedsrådsmøde tirsdag den 10. september 2024 kl. 16.00 i Kirkeladen.**

**Afbud fra Malene, Ejner, Lise, Bettina og Hanne. Steen deltager som suppleant.**

**Medarbejderrepræsentant Anita Grube-Jessen deltager.**

<b>1.</b> Oplæsning af referat fra den 20. august 2024.	Referat oplæst.
<b>2.</b> Godkendelse af dagsorden.	Under punkt evt. skal vi huske kirkekaffe. Dagsorden godkendt.
<b>3.</b> Kassereren.	Har deltaget i budgetsamråd. Der kommer revisionsrapport til underskrift den 12.9.
<b>4.</b> Valgmøde den 17. september.	Udvalget har afholdt møde. Dennis gennemgik nogle af de nye procedurer. Alle fremmødte skal checkes. Mødetid kl. 18. for udvalget. Steen Stricker er dirigent. Pia dækker bord og sørger for kaffe og kage.
<b>5.</b> Godkendelse af synsrapporter.	Synsrapporterne gennemgået og godkendt.
<b>6.</b> Konsulentrunde den 2. og 3. oktober 2024.	Vi har bedt om besøg, men vi har ikke fået en dato endnu.

<p><b>7.</b> Budget samråd den 4. september. Referat.</p>	<p>Bettina, Nis og Dennis deltog. Nis og Dennis orienterede om mødet. Der er taget højde for lønstigninger i budget 2025. Der er ansat en bygnings sagkyndig i provstiet i samarbejde med Åbenrå provsti.</p>
<p><b>8.</b> Ny graverbygning. Status.</p>	<p>Vi afventer afklaring fra arkitekten.</p>
<p><b>9.</b> <b>Meddelelser:</b> Formanden: Kirkeværgen: Kontaktpersonen: Medarbejderrepræsentanten: Præsterne: Udvalgene: Nyt fra Provstiet ved Bettina Nyt fra stiftet ved Bettina</p>	<p><b>Formanden:</b> Har orienteret om menighedsrådsvalget flere forskellige steder.</p> <p><b>Kirkeværgen:</b> Intet.</p> <p><b>Kontaktpersonen:</b> Intet.</p> <p><b>Medarbejderrepræsentanten:</b> Ny græsslåmaskine er bevilget. Der overvejes, hvilken maskine der skal købes. Har p.t. 3 personer fra kommunen ansat. Biodiversitet på kirkegården: der er overvejet bistader på kirkegården. Skal godkendes af menighedsrådet. Opdateret kirkegårdsplan udleveret. Vil gerne af med scenekasserne, da vi ikke har plads til dem. De kan flyttes til spejderhytten, hvor vi kan låne dem.</p> <p><b>Præsterne:</b> Biskoppen vil gerne tælle alle gudstjenester, og det registreres frem til juli 2025. Høstgudstjenester i gang. Annette Mouritzen har taget nogen af dem. Studieturen – orienterede om turen, som er planlagt sammen med Frank.</p>

	<p><b>Kirke- og kirkegårdsudvalget:</b> Vi skal overveje, om vi skal opkræve betaling ved kisteopbevaring, når vi har fået nyt kapel. Skiltning på P-pladsen. Der opsættes skilt: "Til kirkens personale" ved 3 pladser. Skilt der viser samlet overblik over P-pladsen overvejes.</p> <p><b>Præstegårds- og Kirkeladeudvalget:</b> Tagrender på præstegården skal renses. Buske ved gårdspladsen skal fjernes, og det gøres i efteråret.</p> <p>Kirkeladen: Der er ønske om opsætning af skabe. Der skal afholdes møde med Pia og Anette for at planlægge, hvad der ønskes/er behov for. Loftsvindue er skiftet pga. indtrængende vand.</p> <p><b>Aktivitetsudvalget:</b> Møde på torsdag med Danske seniorer.</p> <p><b>Forpagtergårdsudvalget:</b> Intet.</p> <p><b>IT-udvalget:</b> Intet.</p> <p><b>Nyt fra Provstiet og stiftet:</b> Intet.</p>
<p><b>10.</b> Evt.</p>	<p><b>Kirkekaffe:</b> 22.09.: Nis 27.10.: Dennis 17.11.: Nis 24.11.: Flemming</p>
<p><b>11.</b> Lukket møde. Bevillinger (budgetlagte)</p>	

Dybbøl den 10. september 2024